

2017年“首届沙巴中华武术. 太极精英大汇演”

责任声明书

2017 SABAH 1st ASIA PACIFIC WUSHU. TAIJI CONVENTION

Declaration of Responsibilities

运动员姓名_____性别_____身份证号码_____
Athlete's Name Gender ID No.

请各位运动员阅读了解并同意遵守下列事项

Please read, understand, adhere and agree to the followings:

- 1.清楚了解任何意外伤亡事故参赛运动员必须负完全的责任。
You have to understand that you have to take full responsibility for any accident arising during the convention period.
- 2.主办和承办方对在比赛时所发生的任何意外事故及灾难不承担任何责任。
The organiser and crew are not liable and responsible for any accident or any mishap during the competition.
- 3.参赛运动员保证没有摄取任何药物兴奋剂或毒品。
Athletes are refrain from taking any doping, stimulant or narcotic.
- 4.参赛运动员保证没有参与或涉嫌任何非法活动。
Athlete must be free from criminal activity or offence.
- 5.参赛运动员保证在身体上及精神上是健康健全者适合参加竞技比赛。
Athletes must be fit, in good health and alert.
- 6.参赛运动员须自行保管个人财物与贵重物品在赛场内所发生的任何遗失、偷窃或损坏事件主办和承办方不承担任何责任。
Athletes have to take care of their valuable and belonging. Any loss due to own carelessness or being stolen is not the responsibility of the organiser or its crew.
- 7.清楚了解承办单位在赛事中提供的有关医疗救援的一切措施是最基本的急救方法,在进行急救时所发生的一切意外事故责任均由参赛运动队和运动员承担。
Basic first aid measures are provided to handle basic treatments. However any mishap during the emergency treatment is not the responsibility of the organiser or its crew.
- 8.参赛运动员同意以及遵守由中国武术协会制定的一切有关赛事规则、规程如有任何异议均需遵照大会之仲裁条例进行。
Athlete must adhere and follow the competition Rules and Regulations set by Martial Arts Association in China. Any dispute will be handled by arbitration of the Convention.
- 9.参赛运动员对于一切活动包括练习、比赛及各活动可能被拍摄或录影或电视现场直播等同意由 2017 年首届沙巴中华武术太极大会组委以全部或部分形式、或以任何语言、无论 有否包括其他物资在无任何限制下使用本人的姓名、

地址、声音、动作、图形及传记资料以电视、电台、录像、媒体图样、或任何介设备乃至今后有所需要的时候本人将不做任何追讨及赔偿。

Athlete must fully understand and consent to any video recording, photographing, sound recording, broadcasting, during practice, competition or any other activity, to allow 'The 2017 First Sabah Wushu Taiji Convention Committee' to compile, maintain the original, to engage any language, whether to contain other materials, under no restriction, applying name and personal details, sound, movement, picture, biography using TV, broadcasting station, video, media blueprint or any media facility, whenever needed for now or in future, will not make any demand of compensation.

本人签字承认同意及确定已经阅读明确了解并同意遵守以上所列的所有条款/事项。

I the undersigned, have read and fully understand and agree to follow and adhere to all the above listed conditions and rules.

声明人 : 签名 日期
Declared by: Name Date

代表队负责人: 签名 日期
Team Representative Name Date

- 注: 1. 声明每名参赛队员填写 1 份。
Remark: 1. To be filled by each athlete
 2. 未满 **18** 岁的运动员请由家长监护人签名。
 2. Athlete who has not reach the age of **18** years old.
 Guardian must sign the form.
 3. 附上一份复制身份证
 3. Copy of Identification to be attached.